
Frå:                                              Hogne Askeland 
Send:                                          måndag 21. juni 2021 09:38 
Til:                                               Ole Martin Bolset 
Emne:                                        SV: Uttale til planinitiativ på Indre Fosse 145/84 
  
Hei, dette er eit anlegg som vert større enn 50 pe, som er grensa for utslepp frå mindre avløpsanlegg. (40 
bueiningar X 5 pe = 200 pe). + eventuell sanering av eksisterande anlegg 10 x 5 pe = 50 pe. 
Vi er då oppe i et anlegg som skal kunne handtere 250 pe. 
Då vert dette et anlegg som skal handsamast etter kap. 13 i forureiningsforskrifta og skal  være eit 
kommunalt anlegg. 
  
Min tanke er då at det er VA-avdelinga som må kome med uttale her.  
  
  

Hogne Askeland | Konsulent Miljø og tilsyn 

Telefon +47 56 34 90 06 Mobiltelefon +47 959 68 452 

  
Innbyggjarservice: +47 56 37 50 00 

www.alver.kommune.no 
  

 
  
  
  
  

Fra: Ole Martin Bolset <ole.martin.bolset@alver.kommune.no>  
Sendt: fredag 18. juni 2021 10:19 
Til: Hogne Askeland <hogne.askeland@alver.kommune.no> 
Emne: Uttale til planinitiativ på Indre Fosse 145/84 
  
Hei! 
  
Eg lurte på om du kunne ha komt med ein uttale til dette planinitiativet angåande utslepp. 
  
Planinitiativet bære preg av at prosjektet ikkje endå er hogd i stein. 
Dei legg opp til maksimalt 40 einingar. Om dette talet vil endre seg i prosessen kan vere mogleg, men det 
er dette talet vi har å jobbe med p.d.d. 
  
Det var eit formøte i går, der eg eigentleg burde ha invitert deg. Dei på VA nemnte at utslepp kan verte ei 
utfordring i dette området. 
  
Vidare vart desse punkta tatt opp i formøtet: 
- Siste bustadane har fått utsleppsløyve med slamavskiljar. 
- Ikkje noko kommunalt nett i området. 

http://www.alver.kommune.no/
mailto:ole.martin.bolset@alver.kommune.no
mailto:hogne.askeland@alver.kommune.no


- Føringar for når eit anlegg skal vere kommunalt.
- Usikkert kor mykje utslepp resipienten tåler.
- 10-11 eksisterande einingar sine anlegg burde sanerast om ein legg opp til kommunalt anlegg. Kan ikkje
både ha slamavskiljar og reinseanlegg.
Fekk vidare beskjed om å diskutere dette meir med Miljø og tilsyn evt. Siril.

Eg skal ha oppstartsmøte 01.07.2021, so det hadde vore fint om du kunne ha sendt over ein uttale innan
30.06.2021.

Om du har noken spørsmål, send ein e-post eller ring meg!

Ole Martin Bolset| Rådgjevar planforvaltning

Telefon: 453 77 397

Innbyggjarservice: +47 56 37 50 00
www.alver.kommune.no
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